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Beste ,

Gisteravond was ik aanwezig bij een overleg dat  heeft gevoerd met Rob Verkerk
(voorzitter Stichting Nederland Maritiem Land (NML), voormalig commandant der
zeestrijdkrachten), Bas Buchner (directeur MARIN) en Pim Visser (VisNed).
Aanleiding was het masterplan emissieloze maritieme sector, zie bijlage.

Vraag aan LNV was hoe we kunnen ondersteunen bij de ontwikkeling van een emissiearme
kotter voor de visserij als onderdeel van het masterplan en algemene steun voor het plan.
In dat gesprek kwam ook RFF ter sprake. De visserij zou hier niet op aangesloten zijn.

 gaf aan dat jij hier meer van weet en dat SK&I hier ook een rol in vervult.

Voor mij is de term RFF nieuw, ik zou hier graag wat meer over willen weten.
Kan ik me hiervoor het best tot jou richten?

Groet,

........................................................................
Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit
Directoraat-generaal Natuur, Visserij en Landelijk Gebied
Bezuidenhoutseweg 73 | 2594 AN | DEN HAAG | C passage 4 
Postbus 20401 | 2500 EK | DEN HAAG
........................................................................
M 
E   @minlnv.nl
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